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Aan: griffier <griffier@alblasserdam.nl> 
Onderwerp: Brief aan de Gemeenteraad onderwerp - Nieuwe plaatsing van damwand Jan Smitkade 
 
Geachte Gemeenteraad,  

 

Naar aanleiding van het artikel dat op 1 september 2023 is gepubliceerd op Alblasserdamsnieuws.nl, 

omtrent de nieuwe damwand langs de Jan Smitkade, ter hoogte van de aanlegsteiger van de 

Waterbus, wil ik u graag een paar vragen stellen over het plaatsen van de damwand. Graag stel ik mij 

even voor en wat de intentie is van deze mail. 

 

Mijn naam is                       en ik woon mijn hele leven al in Alblasserdam. Samen met mijn gezin woon 

ik aan de Kraanbaan vlakbij de damwand.  Ik ben zelf een fanatieke sportvisser en samen met mijn 

zoontje van 8, vissen wij graag vanaf de damwand aan de Jan Smitkade. Er wordt ook veel door de 

jeugd van Alblasserdam gevist en volwassenen uit Alblasserdam en omstreken. Soms komen ze zelf 

van ver om een keertje te vissen op dit speciale plekje bij de Noord.  

 

Misschien dat het u ontgaan is, maar de Jan Smitkade wordt erg gewaardeerd door de Sportvissers. 

Dit heeft te maken met een aantal factoren. Als eerste de ligging van de kade zelf. Deze is makkelijk 

toegankelijk voor jong en oud en voor mensen met een handicap of mindervalide zijn. De kade ligt 

pal naast de aanlegsteiger van de fast ferry /waterbus. Zeer interessant voor vissers die vanuit 

omliggende gemeenten met het openbaar vervoer komen. Dit is ook de enige Visstek langs de rivier 

de Noord die zo toegankelijk is. Het is één lange dijk die loopt van Alblasserdam naar Kinderdijk tot 

aan Nieuw Lekkerland en verder en is bezaaid met keien/balsaldstenen. Met als uitzondering hier en 

daar een fabriek of een bedrijfspand dat er tussen ligt. 

 

Ten tweede is het visbestand in de rivier de Noord erg goed en gevarieerd met vele soorten vis. Dit 

maakt de plek super interessant en leuk en voor iedereen wat wils om op te vissen.  

 

Nu is het ons als Sportvissers zeker niet ontgaan dat er bijna 2 à 3 jaar een afgebakend gedeelte is bij 

de Jan Smitkade. Wat afgezet is vanwege instortingen of verder inzakkingsgevaar van dat oude 

gedeelte van de damwand. Wij vroegen ons al af, wanneer de gemeente dit stuk eindelijk zou gaan 

vervangen? Zodat ook dat stuk weer toegankelijk is voor iedereen.  

Binnen het dorp gingen er geruchten over een nieuwe damwand, alleen wist nog niemand hoe het 

uitgevoerd zou gaan worden. De sportvissers die ik heb gesproken waren zeer enthousiast dat de 

damwand hersteld zou worden op korte termijn.   

Totdat op  1 september 2023 het onderstaande artikel werd gepubliceerd op 

Alblasserdamsnieuws.nl   

 

“Krachten op damwand nemen toe, kans op bezwijken steeds groter, vervanging kost 1,2 miljoen 

euro”.   

https://www.alblasserdamsnieuws.nl/wordpress/2023/09/01/krachten-op-damwand-nemen-toe-

kans-op-bezwijken-steeds-groter-vervanging-kost-12-miljoen-euro/ 

 

Het artikel lijkt eerste instantie zeer positief, totdat we bij het onderstaande komen:  
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https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.alblasserdamsnieuws.nl%2Fwordpress%2F2023%2F09%2F01%2Fkrachten-op-damwand-nemen-toe-kans-op-bezwijken-steeds-groter-vervanging-kost-12-miljoen-euro%2F&data=05%7C01%7Cgriffier%40alblasserdam.nl%7C43868f38423f460640c708dbbdf32f9b%7Cce1619bcaea141c18fa8bbdc8c7d1cef%7C0%7C0%7C638312624436309928%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=zn4yqnNwUOuJPn2zPyf0CWwIn0wCDpFmNz7fBpviLUc%3D&reserved=0


“De nieuwe damwand wordt landinwaarts achter de bestaande damwand geplaatst. De ruimte 

tussen de oude en nieuwe damwand wordt teruggegeven aan de rivier. Het gaat hierbij om ca. 300 

m3, welke op een later tijdstip ingezet kan worden,” zo laat het college van B&W in een voorstel aan 

de gemeenteraad van Alblasserdam weten. 

Kunnen wij als vissers hieruit concluderen, dat de oude damwand niet wordt afgebroken en 

verwijderd, maar dat deze blijft staan? En de nieuwe damwand erachter wordt geslagen. Hierdoor 

ontstaat een ruimte tussen de oude en de nieuwe damwand, waar tussendoor de rivier stroomt en 

vrij spel krijgt?  

 

Als bovenstaande klopt dan zou dit werkelijk een ramp zijn voor alle Sportvissers. Dit betekent het 

einde voor iedereen die graag vist aan deze geliefde kade. Als visser werp je met een werphengel je 

lijn uit en zeker als je met kunstaas vist. Met de nieuwe damwand kun je niet uitwerpen vanaf de 

kade, want je moet ook nog over de oude damwand heen en je kunt de vis niet op de juiste manier 

binnenhalen en weer vrij laten. 

 

Hopelijk hebben wij het artikel op Alblasserdamsnieuws verkeerd gelezen. Uiteraard begrijpen wij 

ook dat niet in eerste instantie gedacht wordt aan de Sportvisser die graag vist vanaf de kade.  

Vandaar dat ik (wij als Sportvissers) graag dit onderwerp aankaart.   

 

Hopelijk kan iemand binnen de gemeenteraad een toelichting geven en uiteraard ben ik zelf bereid 

deze brief mondeling toe te lichten.  

Graag zie ik uw reactie tegemoet. 

Met vriendelijke groet,  

 

 

P.S. Deze brief is ook verstuurd naar het College van B&W. 

 


